
 

 

Ďakujem vám, že ste prišli. Uvedomujem si, čo to znamená pre ľudí v Izraeli, ktorí prežili 

najhorší teroristický útok za celé roky.  

Som hrdá na to, že tu dnes môžem byť s toľkými z vás. Naša prítomnosť tu, pred Európskym 

parlamentom, nie je náhodná. Naše zhromaždenie v agore Simone Veilovej má symbolický 

význam. Náš hlas je dôležitý. A náš jasný postoj proti terorizmu je zásadný.  

7. október je dňom, ktorý sa zapíše do smutných svetových dejín. Svet sa stal svedkom 

vraždenia Židov iba preto, že sú Židmi. Už zase. A v Izraeli.  

Stojíme tu s predsedom Európskej rady, predsedníčkou Európskej komisie a s vami všetkými 

ako jeden hlas, ktorý vyjadruje solidaritu, odsudzuje hrozné teroristické činy a vraždy 

a požaduje okamžité prepustenie rukojemníkov.  

Európa je pripravená pomôcť hľadať cesty von, ale už som to povedala a musím to zopakovať: 

terorizmus sa nedá ospravedlniť.  

Hamas je teroristická organizácia. Nezastupuje legitímne ambície palestínskeho ľudu. 

Neponúka riešenia. Ponúka krviprelievanie.  

Povedzme si to rovno. 7. októbra Hamas zavraždil viac ako tisíc nevinných novorodencov, 

detí, žien a mužov a stále zadržiava viac ako 100 rukojemníkov. Na hudobnom koncerte začal 

strieľať do stoviek mladých ľudí a zabíjal bez rozmyslu. Medzi inými aj občanov Európskej 

únie. Unášal mladé dievčatá a chlapcov. Starých ľudí, ktorí prežili holokaust, vyťahoval z ich 

domovov na ulicu. Vystavoval mŕtve telá po uliciach ako svoje trofeje. 

Tu nie je čas na nejaké pochybnosti. Musíme nám byť všetkým jasné, o čo tu ide: ide o teror 

v tej najhoršej podobe.  

Pán veľvyslanec Regev, ďakujem Vám, že ste prišli. Toto je Európa. Európa, ktorá je s vami. 

A teraz by som vás rada všetkých požiadala, aby sme si minútou ticha uctili pamiatku všetkých 

obetí.  

 


